
                                 P R O T O K Ó Ł   N r   I  I /  1 0 

z sesj i  Rady Gminy Grunwald odbytej  w dniu 15 grudnia 2010r.  w sali  posiedzeń 
Urzędu Gminy w Gierzwałdzie.
            Początek obrad godz.  10 0 0 .
            Zakończenie  obrad godz.  11:25.
Przewodniczył:  mgr  Sławomir  Matuszewski – Przewodniczący Rady Gminy.
Ustawowy skład rady:  15 radnych.
Obecnych:  15 radnych w/g załączonej  l is ty obecności.
( l is ta  obecności w załączeniu – zał.  nr 1).
Ponadto w sesj i  udział  wzięli :
1.  inż.  Henryk Kacprzyk  – Wójt  Gminy Grunwald 
2.  Urszula Borkowska – Skarbnik Gminy
3. Sołtysi  i  mieszkańcy Gminy Grunwald
(lista  obecności w załączeniu – zał.  nr 2)

Podjęto uchwały od nr 9 do nr 18.

Ad pkt  1 i  2.  Przewodniczący Rady Gminy – Sławomir  Matuszewski  dokonał 
           otwarcia  II-giej  sesj i  Rady Gminy,  po czym stwierdził  quorum, przy 
           którym może obradować i  podejmować prawomocne uchwały Rada Gminy. 
           Następnie  powitał  radnych i  zaproszonych gości.
           Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  projekt  porządku obrad w/g
           następującego wyszczególnienia:

           1.  Otwarcie  – stwierdzenie  prawomocności  obrad.
           2.  Przyjęcie  porządku obrad.
           3.  Przyjęcie  protokółu z poprzedniej  sesj i  Rady Gminy.
           4.  Sprawozdanie  Wójta  z działalności  między sesjami.
               a)informacja o przetargach ogłaszanych przez gminę.
           5.  Przyjęcie  planów pracy Komisj i  Rady Gminy na 2011 rok.
           6.  Przyjęcie  planu pracy Rady Gminy na 2011 rok.  
           7.  Podjęcie  uchwał przez Radę Gminy:
               -  w sprawie przedłużenia  czasu obowiązywania  dotychczasowych taryf  
                 dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania
                 ścieków   
               -  w sprawie określenia  wysokości  stawek opłat  za zajęcie  pasa drogo-
                 wego, dróg których zarządcą  jest  Gmina Grunwald
               -  w sprawie przyjęcia  ceny sprzedaży drewna jako podstawę obliczenia
                 podatku leśnego na 2011 rok
               -  w sprawie przyjęcia  ceny skupu żyta  jako podstawę obliczenia podat-
                 ku rolnego na rok 2011
               -  w sprawie określenia  stawek podatku od nieruchomości  na 2011 rok
               -  w sprawie podatku od środków transportowych
               -  w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Gru-
                 nwald na lata  2011 – 2017
               -  w sprawie uchwalenia budżetu gminy Grunwald na 2011r.   
               -  w sprawie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2010 rok
               -  w sprawie zatwierdzenia  realizacj i  projektu pt. :  „Żyj  aktywnie  pod 
                 Grunwaldem!”,  w ramach Priorytetu VII Promocja integracj i  społecz-
                 nej ,  Działanie  7.3 Inicjatywy lokalne na rzecz aktywnej  integracj i  

  8.  Wolne wnioski  i  zapytania.
           9.Zamknięcie  obrad.
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           Radny Ryszard Bala – po raz drugi zdarza się,  że  przychodzimy na sesję
           i  leżą materiały na stole.  Chciałbym,  żeby przyjąć w zwyczaju,  żeby pro-
           jekty uchwał radni  otrzymywali  z  odpowiednim wyprzedzeniem.
           Chciałbym mieć czas,  żeby zapoznać  się z treścią  uchwały.  Nie zdążyłem
           przeczytać  uchwały,  a już rozpoczęła  się sesja.
           Nie chciałbym głosować,  nie  zapoznając się  z treścią  uchwały.
           Przewodniczący Rady Gminy – decyzje  od Wojewody wpływają 29 czer-
           wca,  a sesja jest  30 czerwca i  trzeba wprowadzić zmianę.  
           Pani Skarbnik – jeżeli  chodzi  o zmiany w budżecie,  to  można wprowadzić
           Zarządzeniem Wójta,  ale  jak jest  sesja,  to zmiany w budżecie  powinny
           zostać wprowadzone uchwałą rady.
           Radny Ryszard Bala – to niech zmiany wprowadza wójt  zarządzeniem,  a
           radnym powinno zostać przedstawione sprawozdanie z wprowadzonych
           zmian.
           Pan Wójt  – jeżeli  chodzi  o uchwałę w sprawie zatwierdzenia realizacj i  
           projektu pt. :  „Żyj  aktywnie pod Grunwaldem!”,  to nie  mam wpływu na
           pracę urzędników przygotowujących projekty.  Pismo wpłynęło  wczoraj .
           Jeżeli  rada nie  podejmie uchwały,  to najwyżej  mieszkańcy wsi Grunwald 
           nie otrzymają 50 tys .  złotych na realizację  projektu „Żyj  aktywnie  pod
           Grunwaldem”.
           Radny Ryszard Bala – chciałbym zgłosić  wniosek,  że nie  przyjmuje się do
           porządku obrad uchwał,  które nie zostały przesłane radnym.
           Radny Artur Poganiacz – jest  to rzeczowe,  co Pan mówi,  ale w sensie lo-
           gistycznym szkoda np: żeby wniosek upadł.
           Radny Krzysztof  Fabisiak – proponuję,  żeby ograniczyć  do minimum do-
           s tarczanie projektów uchwał bezpośrednio na sesję.
           Porządek obrad II  sesj i  Rady Gminy został  przyjęty – 14 głosami za,  
           przeciwnych nie było,  przy 1 głosie  wstrzymującym się (radny Ryszard
           Bala).    
            
Ad pkt  3.  Przewodniczący Rady Gminy poinformował  radnych,  że zapoznał  się z
           treścią  I-go protokółu sesj i .  Protokół był  wyłożony do wglądu przy l iście  
           obecności.  Znajduje się w biurze rady i  zawsze można zapoznać się z jego
           treścią.
           Przewodniczący Rady Gminy wnioskował o przyjęcie  protokółu z I-szej
           sesj i  Rady Gminy bez odczytywania.
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – przyjęła  bez odczytywania  protokół  z
           I-szej  sesj i  Rady Gminy.

Ad pkt  4.  Pan Wójt  – mimo dużego mrozu prace inwestycyjne  nadal się  toczą.
           Trwają prace wodociągowo-kanalizacyjne.  Kanalizację  w większości pod-
           łączono.  Są problemy z podłączeniem wody w Tymawie  dla niektórych  
           mieszkańców.
           Trwają intensywne prace w świetl icy w Grunwaldzie  i  Kiersztanowie,  bo 
           w Kiersztanowie do końca grudnia musi  być  zrobiona.
           W Grunwaldzie  ogrzewanie jest  już zrobione.  Jesteśmy na etapie  zakupu
           glazury i  terakoty.
           Jeżeli  chodzi  o przetargi,  to został  ogłoszony III  przetarg na działkę nie-
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           zabudowaną w Gierzwałdzie  (stare  boisko do piłki  nożnej)  o powierzchni
           1,56 ha – cena 48 tys.  zł ,  I  przetarg na działkę niezabudowaną w obrębie
           Stębark o powierzchni  0,2185 ha – cena 33.200 zł ,  I  przetarg na działkę
           niezabudowaną o powierzchni  4,8164 ha – cena 160 tys .  zł ,  I  przetarg na
           działkę niezabudowaną o powierzchni  4,7735 ha – cena 159 tys.  zł .
           Przygotowujemy do sprzedaży działkę  niezabudowaną w Pacółtowie – 
           0,62 ha – cena 28,500 zł ,  działkę  niezabudowaną w Grunwaldzie  – 0,09 ha
           -  cena 10.200 zł ,  trzy działki  niezabudowane w Mielnie  o powierzchni
           0,0063 ha na poprawę zagospodarowania działki  sąsiedniej  – cena 960 zł .

Ad pkt  5.  Przewodnicząca Komisj i  Rewizyjnej  przedstawiła  plan pracy Komisj i  
           Rewizyjnej .
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – przyjęła  „Plan pracy Komisj i  Rewizyj-
           nej  Rady Gminy na 2011 rok”.
           (Plan pracy w załączeniu – zał.  nr 3).

           Przewodniczący Komisj i  Budżetu Rolnictwa i  Rozwoju Gospodarczego
           przedstawił  plan pracy Komisj i  Budżetu Rolnictwa i  Rozwoju Gospodar-
           czego na 2011 rok.
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – przyjęła  „Plan pracy Komisj i  Budżetu
           Rolnictwa i  Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy na 2011 rok”.
           (Plan pracy w załączeniu – zał.  nr 4).

           Przewodnicząca Komisj i  Kultury Oświaty i  Zdrowia przedstawiła  plan
           pracy Komisj i  Kultury Oświaty i  Zdrowia na 2011 rok.
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – przyjęła  „Plan pracy Komisj i  Kultury
           Oświaty i  Zdrowia Rady Gminy na 2011 rok”.
           (Plan pracy w załączeniu – zał.  nr 5).

Ad pkt  6.  Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  plan pracy Rady Gminy na 
           2011 rok.
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – przyjęła  „Plan pracy Rady Gminy na 
           2011 rok”.  
           (Plan pracy rady w załączeniu  -zał.  nr 6).  
 
 
Ad pkt  7.  Przewodniczący Rady Gminy poinformował  radnych o potrzebie podję-
           cia  uchwał na dzisiejszej  sesj i  Rady Gminy.
           
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  Wniosek o przedłużenie czasu obo-
           wiązywania  dotychczasowych  taryf  dla  zbiorowego zaopatrzenia  w wodę 
           i  zbiorowego odprowadzania  ścieków.
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           (Wniosek w załączeniu – zał.  nr 7).
           Pan Wójt  – nie zmieniamy stawek opłat  za wodę i  ścieki.
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie prze-
           dłużenia czasu obowiązywania  dotychczasowych  taryf  dla  zbiorowego za-
           opatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania ścieków.  
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr II/9/10 w sprawie
           przedłużenia  czasu obowiązywania dotychczasowych taryf  dla zbiorowego
           zaopatrzenia  w wodę oraz zbiorowego odprowadzania  ścieków.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 8).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie określe-
           nia wysokości  stawek opłat  za zajęcie  pasa drogowego,  dróg których za-
           rządcą jest  Gmina Grunwald.
           Pan Wójt  – przyjęl iśmy stawki jak mają inne gminy.
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr II/10/10 w sprawie
           określenia  wysokości  stawek opłat  za zajęcie  pasa drogowego, dróg któ-
           rych  zarządcą  jest  Gmina Grunwald.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 9).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie przyję-
           cia  ceny sprzedaży drewna jako podstawę obliczenia  podatku leśnego na
           2011 rok.
           Pan Wójt  – jeżeli  chodzi  o lasy,  to przyjmujemy cenę jaką podaje GUS.
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr II/11/10 w sprawie
           przyjęcia  ceny sprzedaży drewna jako podstawę obliczenia  podatku leśne-
           go na 2011 rok.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 10).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie przyję-
           cia  ceny skupu żyta  jako podstawę obliczenia podatku rolnego na rok 
           2011.
           Pan Wójt  – pozostajemy przy cenie,  którą podaje GUS.
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr II/12/10 w sprawie
           przyjęcia  ceny skupu żyta  jako podstawę obliczenia podatku rolnego na
           rok 2011.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 11).

           Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  projekt  uchwały w sprawie 
           określenia  stawek podatku od nieruchomości  na 2011 rok.
           Pan Wójt  – zachowujemy stawki podane przez Ministerstwo Finansów od
           działek rekreacyjnych  i  od działalności  gospodarczej .
           Radni uwag nie  zgłosil i .
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           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr II/13/10 w sprawie
           określenia  stawek podatku od nieruchomości  na 2011 rok.
           Uchwała w załączeniu – zał.  nr 12).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie podatku
           od środków transportowych.
           Pan Wójt  – nie wiele  mamy podmiotów prywatnych,  podnosimy mniej  niż
           wynosi  wskaźnik inflacj i ,  bo Minister  Finansów podaje,  że wskaźnik in-
           f lacj i  wyniesie  3% a my podwyższamy stawki o 2%.
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr II/14/10 w sprawie
           podatku od środków transportowych.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 13).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie uchwa-
           lenia  Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata  2011 -
           2017.
           Pan Wójt  – w ubiegłych  latach wieloletnia  prognoza finansowa była  za-
           łącznikiem do budżetu.
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  Uchwałę Nr RIO.VIII-0120-600/10
           Składu Orzekającego Regionalnej  Izby Obrachunkowej w Olsztynie  z dnia
           13 grudnia 2010 roku w sprawie wydania  opinii  o przedłożonym przez 
           Wójta  Gminy Grunwald projekcie  uchwały w sprawie wieloletniej  progno-
           zy finansowej na lata  2011 – 2017.
           Wydano pozytywną  opinie  z uwagami do projektu uchwały w sprawie wie-
           loletniej  prognozy finansowej Gminy Grunwald na lata  2011 – 2017.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 14).
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr II/15/10 w sprawie
           uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata
           2011 – 2017.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 15).
 
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie uchwa-
           lenia  budżetu gminy Grunwald na 2011r.
           Pan Wójt  – poinformowałem radnych w jaki sposób był  tworzony ten bu-
           dżet.  Dużo było  cięć,  żeby zamknąć ten budżet.
           Budżet  jest  realny w niektórych miejscach.  Dostajemy zadania,  a nie  dos-
           tajemy pieniędzy na te  zadania.
           Ja i  pracownicy dokładnie przygotowują dane,  żeby przedstawić radnym,
           żeby radni  nie obiecywali  ,  że zrobi  się drogę,  a  w budżecie  nie ma takich
           pieniędzy.
           Zwróciłem się  do radnych,  żeby przyjęl i  budżet  w przedstawionej  wersj i .
           Do samej  oświaty musimy dołożyć  na dzisiaj  857 tys .  złotych,  a co będzie
           po otrzymaniu  ostatecznej  decyzj i  o wysokości  subwencji  i  wypłaconych
           wyrównaniach dla  nauczycieli .
           Zadłużenie  gminy na 30.06.2010r.  wynosiło  22,2%. Na koniec III  kwar-
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           tału  zadłużenie  wynosiło  14,7% ale to  bez zobowiązań niewymagalnych,
           to z niewymagalnymi  zadłużenie będzie podobne jak na koniec półrocza.
           Radny Ryszard Bala – ponieważ w załącznikach jest  modernizacja  oświe-
           t lenia,  to  jak ten program jest  realizowany?
           Pan Wójt  – 61 tys.  zł  rocznie spłacamy za modernizację  oświetlenia,  za 
           wymianę na energooszczędne.  To się da wyliczyć,  bo mamy ile  płacil iśmy
           za oświetlenie,  a i le  teraz będziemy płacić.
           Radny Ryszard Bala – Pan Wójt mówi o modernizacj i ,  a to jest  w inwes-
           tycjach.
           Radny Krzysztof  Fabisiak – to jest  już wykonane,  teraz  tylko spłacamy.
           Radny Ryszard Bala – czy w ramach modernizacj i  jest  planowane zakła-
           danie nowych punktów świetlnych?
           Pan Wójt  – nie,  teraz nie  możemy sami  inwestować i  zakładać nowe pun-
           kty świetlne.  Muszą być  wykonane przez Spółkę Energa.
           Innych uwag nie  zgłoszono.
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  Uchwałę Nr RIO.VIII-0120-599/10
           Składu Orzekającego Regionalnej  Izby Obrachunkowej w Olsztynie  z dnia
           13 grudnia 2010 roku w sprawie wydania  opinii  o przedłożonym przez 
           Wójta  Gminy Grunwald projekcie  uchwały budżetowej  na 2011 rok.
           Wydano pozytywną  opinię  z uwagą o projekcie  uchwały budżetowej  Gmi-
           ny Grunwald na 2011 rok.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 16).
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr II/16/10 w sprawie
           uchwalenia budżetu gminy Grunwald na 2011 rok.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 17).
                                                       
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie zmian
           budżetu Gminy Grunwald na 2010r.
           Pani Skarbnik – w związku z decyzją Wojewody zwiększamy dochody na
           na pomoc społeczną  o 186.417,00 złotych.  Decyzja  przyszła  wczoraj .
           Zdarzają się  sytuacje,  że zmiany w budżecie  zdarzają  się z  dnia na dzień.
           To są pieniądze  na świadczenia rodzinne i  pomoc w naturze.  To są pienią-
           dze znaczone i  nie można  ich przeznaczyć  na inny cel.
           Radny Ryszard Bala – jeżeli  jest  taka możliwość,  że wójt  może przyjąć
           zmiany swoim zarządzeniem, to  po co rada ma podejmować uchwałę.  Sa-
           mo przeczytanie uchwały nic nie  mówi.
           Pani Skarbnik – ale  są zalecenia,  że jeżeli  zmiany przyjdą  przed sesją,  to
           rada powinna podjąć uchwałę.
           Radny Ryszard Bala – jeszcze dwa słowa i  s ię  wyłączę  do końca sesj i .  Nie
           chciałbym być traktowany jak facet,  który przychodzi  i  głosuje za lub
           przeciw,  ale chcę głosować świadomie.  
           Innych uwag nie  zgłoszono. 
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-  
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr II/17/10 w sprawie
           zmian budżetu Gminy Grunwald na 2010r.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 18).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie zatwie-
           rdzenia realizacj i  projektu pt. :  „Żyj  aktywnie  pod Grunwaldem!”,  w ra-
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           tywy lokalne na rzecz aktywnej  integracj i .
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  pismo w sprawie złożenia  przez
           Gminę Grunwald w czerwcu 2010r.  wniosku o dofinansowanie projektu
           pt .  „Żyj  aktywnie  pod Grunwaldem”.
           (pismo w załączeniu  – zał.  nr 19).
           Pan Wójt  –  mam nadzieję,  że będziemy rozróżniać,  kiedy wójt  chce prze-
           pchnąć jakąś uchwałę,  a kiedy sytuacja  nas do tego zmusza.
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr II/18/10 w sprawie
           zatwierdzenia  realizacj i  projektu pt. :  „Żyj  aktywnie  pod Grunwaldem!”,  w
           ramach Priorytetu  VII Promocja Integracj i  społecznej ,  Działanie  7.3 Ini-
           cjatywy lokalne na rzecz aktywnej  integracj i .
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 20).
  
Ad pkt  8.  Pan Wójt  – docierają niepokojące sygnały dotyczące  funkcjonowania 
           Posterunku Policj i  w Stębarku.
           Jesteśmy przeciwni l ikwidacj i  Posterunku w Stębarku. Jakieś zamachy na
           l ikwidację  są nieporozumieniem.
           Powiat  należy pominąć.  Zwrócę się do Komendy Wojewódzkiej .  Myślę,  że
           podpiszą się  wszyscy,  że protestujemy przeciwko likwidacj i  Posterunku
           Policj i  w Stębarku. Decyzja jest  niezrozumiała.
           Radny Michał  Mikulski – na rejonie Gminy Dąbrówno jest  o 40% mniej
           przestępstw niż  na terenie  Gminy Grunwald,  ewentualnie  połączyć,  ale
           s iedzibę zrobić na terenie  Gminy Grunwald.
           Pan Wójt  – ta forma,  która funkcjonuje sprawdza się.
           Sołtys  Ewa Kasprzycka – jak rozwiązać problem odśnieżania  chodników,
           odśnieżają  drogi i  przerzucają  wszystko na chodniki.
           Pan Wójt  – rozmawialiśmy na ten temat  na Komisjach,  muszę ten problem
           wyjaśnić z  radcą prawnym.
           Radny Michał  Mikulski – czy została  podpisana umowa z tymi  rolnikami
           odnośnie odśnieżania?
           Pan Wójt  – jeszcze nie.
           Radny Cezary Chęciński  – dlaczego Kierownik Ośrodka Zdrowia podpisał
           umowę na badania ambulatoryjne z  Olsztynkiem?
           Radna Małgorzata  Kamińska – skarg jest  coraz więcej .  To nie jest  kwestia 
           tylko ambulator ium,  ale i  dostępności  do badań.
           Radny Sołtys  Bogdan Taraś  – odnośnie osób rozwożących  faktury,  wjadą
           na podwórko, zatrąbią  i  odjeżdżają.  Nie każda starsza osoba jest  w stanie
           wyjść  z domu.
           Przewodniczący Rady Gminy i  Pan Wójt złożyli  radnym,  sołtysom i  ich
           rodzinom życzenia świąteczne.     
          
Ad pkt  9.  Wobec zrealizowania  porządku obrad,  Przewodniczący Rady Gminy
           zamknął  II-gą sesję Rady Gminy.

            Protokołowała                                  Przewodniczący Rady Gminy

            Bronisława Warmińska                       mgr  Sławomir  Matuszewski 


